
 

 

 

 
Referat 

SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Torsdag d. 8. december 2022 
 

Mødet afholdes i mødelokale 2 
 

Kl. 17.00-19.00 
 Skolebestyrelsesmøde 

 
 Forældrerepræsentanter: Troels Lund Rasmussen, Kristine 

Grønkjær, Kim Vogel, Kasper Szöke Skovgaard, Janus Felding 
Christensen, Mette Borup Wemmelund, Anja Mortensen  
Ledelsesrepræsentanter: Kristian Spang, Majbrith Frøsig 
Christensen (ref.) 
Medarbejderrepræsentanter: Thomas Bækbo, Troels Pedersen, 
Gitte Knudsen 
Elevrådsrepræsentanter: Jakub Balog (formand), Mathilde Klejs 
Pedersen (næstformand) 
Afbud: Jakub, Mathilde, Troels P, Kim 

Godkendelse af dagsorden Godkendt  

Godkendelse af referat Godkendt 

1. Meddelelser (15 min.) 
17.00-17.15 

Til orientering: 
a) Skolens ledelse 
Ny mailliste, udfordring at man kun kan svare Kristian. Kristian 
undersøger om muligheden for at benytte ”svar alle”.  
Som personale opleves sænkningen til 19 grader, når man 
sidder stille i personalerum, medarbejderarbejdspladser, 
møderum og ii administrationen, det er koldt. Vi får ikke 
henvendelser fra eleverne vedr. temperatursænkningen. 
Temaugen har sat gang i arbejdet med venskabsklasser. Vi 
evaluerer ugen. Det har været dejligt at få forældrene på besøg 
igen. 
Vi oplever meget sygdom blandt elever og personale.  
Kristian er blevet ansat som skoleleder, det betyder at der er  en 
stilling ledig, som viceskoleleder/pædagogisk leder for 
udskolingen ledig. Proces for at ansætte ny vice-skoleleder er 
igangsat, forventet ansættelse pr. 1.3.23. Kasper, Gitte og 
Thomas deltager i ansættelsesudvalget. Majbriths udlån 
ophører pr 31.12.22. Anette Slifsgaard bliver referent for 
bestyrelsen indtil ny pædagogisk leder er ansat. 
Lucia og juleafslutning gør vi som før Corona. 
Klassesammenlægningsevalueringsmøde med nuværende 8. 
årg. har været afholdt. Har fået positive tilbagemeldinger på 
processen   
b) Medarbejderrepræsentanter 
Gode erfaringer fra temaugen med at arbejde med 
venskabsklasserne, der er et ønske om at forsætte samarbejdet 
i hverdagen efter temaugen.  
Det har været en god oplevelse for både store og små elever på 



 

 

skolen.  
Klassesammenlægningen for 8. årg. har fået positive 
tilbagemeldinger fra elever, forældre og lærere. Dialogen med 
forældrene har give gode input til justeringer som har 
kvalificeret proces før og efter.  
9.årg er der fælles forældrerådsmøde i næste uge, hvor der er 
fokus på samarbejdet mellem skole og forældreråd ift. det 
sidste halve år.  
9. årg har projektuge i næste uge med fremlæggelser mandag 
og tirsdag i den sidste uge inden juleferien. Der er 
terminsprøver i uge 2 og 3.  
SFO er i gang med at fremstille julegaver. 
c) Elevrådet  
d) Formanden 
Oplevelsen fra forældre er, at det var en god temauge. Tak til 
dem som bemandede boden. Det var en god proces med 
ansættelse af skoleleder. Der har været en demonstration imod 
sparekataloget.  

2. Spørgsmål til meddelelser (5 min.)  
17.15-17.20 

Salg af billetter til åbent hus – hvorfor? Det virkede 
uorganiseret. Fremadrettet vil der ikke være deltagerbetaling til 
åbent hus i en temauge. 
6. klasse kvalificerede de sig til First Lego League i Odense. De 
havde en god oplevelse ved dette. Skolen/klasser kan deltage i 
arrangementer, når det er i Danmark.  
Venskabsklasserne er sammensat i et rul, så de følges ad.  
 

3. Ny skoleleder (10 min.) 
17.20-17.30 v/ formanden 

Til orientering: 
Ny skoleleder på Elsted skole bydes velkommen.  
Der har været en god ansættelsesproces. Det er en grundig og 
god proces, hvor alle interessenter har følt sig hørt.  
 

4. Status vedr. økonomi/forventet 
regnskab 2022 (10 min.)  
17.30-17.40 v/ KS 

Til orientering: 
Mulighed for at stille spørgsmål til det forventede regnskab. 
 
Gennemgået og spørgsmål besvaret. 
 

5. Samling og eftersyn af princip for 
undervisningens organisering (25 
min.) 
17.40-18.05 v/ formanden 

Drøftelse med henblik på godkendelse: 
Kristines og Anjas udkast gennemlæses grundigt og drøftes med 
henblik på godkendelse.  
Valgfag skal præciseres. Til den nuværende tekst tilføjes: på 9. 
årgang samt supplerende valgfag for 7. og 8. årg. 
Der udbydes som udgangspunkt de fire obligatoriske valgfag på. 
7. og 8. årgang (billedkunst, håndværk og design, musik og 
madkundskab). 
Gennemlæst og godkendt med enkelte rettelser.  
 
Klassesammenlægning som tradition, er foreslået og drøftes: 
Planlagte klassesammenlægninger vil ikke kunne forhindre en 
potentiel sammenlægning pga. elevtal. 
Ønske om at have kontinuitet ift. forældresamarbejdet.  
Der må gerne være fokus på en årgangstænkning og et øget 
samarbejdet på tværs af klasserne. 
I indskolingen indrulles en klassekvotient på 26 elever fra 
kommende skoleår men pt. er det kun besluttet til og med 2. 



 

 

årgang.  
Budgettildelingsmodellen bliver lige nu evalueret.  
 
Der var enighed om, at bestyrelsen ikke ønsker 

klassesammenlægning som tradition. 

 
Der lægges op til at "samarbejde med lokalsamfundets 
forenings-, erhvervs- og kulturliv samt musikskoler og 
ungdomsskoler" får sit eget princip. 

6. Temadrøftelse: Skole og 
Forældre/Hjem samarbejdet (40 
min.)  
18.05-18.45 v/ formand og 
næstformand 

 

Til drøftelse og evt. godkendelse: 
Der arbejdes videre med princippet på baggrund af 
temadrøftelsen på seneste møde. 
Der tages afsæt i underudvalgets udkast til princippet. 
Underudvalget består af: Kasper, Kristine og Troels 

 
En opmærksomhed på at teksten skal være læsevenlig. 
Indholdet er godt og viser en god vej.  
Kan der skrives overskrifter ind/kategorisere punkterne 
Kigge på formen. 
Lette indledningen 
Levereglerne – hvor skal de stå? 
Godt med et punkt om klasseforældrerådene. 

Formaning om at holde fri i ferierne, ændres til en anbefaling af, 

ikke at holde fri udenfor ferierne og der anføres en begrundelse 

i et trivselshensyn for det enkelte barn. 

 
Princippet drøftet, kommenteret og der arbejdes videre med 
udkastet.  

Evt. (10 min.) 
18.45-18.55 v/ formanden 

Der blev stillet spørgsmål til retningslinjer forbrug af mobiler 

generelt. Vi har ikke princip for mobilanvendelse, men en 

mobilpolitik. Det har været på dagsordenen på årgangene i 

forbindelse med arbejdet med den sociale årsplan. 

Punkter til næste møde (5 min.) 
18.55-19.00 v/ formanden 

Til opsummering og drøftelse: 
Mandag den 23. januar 

• Budget 2023: Rammesætning/prioriteringer  
(til beslutning) (S) 

• Opsamling og evt. vedtagelse af principper for samarbejdet 
mellem skole og hjem 

• Eftersyn af princippet om undervisningsmidler 

• Eftersyn af princip for samarbejde med lokalsamfundets 
forenings-, erhvervs- og kulturliv samt musikskoler og 
ungdomsskoler 

• Workshop: viderearbejde med klasseforældreråd. 
Idekatalog, fællesmøde mv 

 


